
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 73
Ministeren bedes oplyse, hvordan forureningerne på Forsvarets flyvestationer i Skryd-
strup, Karup og Aalborg har udviklet sig, siden Forsvarets Ejendomsstyrelse i december 
2019 anbefalede, at man påbegyndte initiativer for at begrænse og oprense forureninger 
med PFAS på flyvestationerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V) og Peter Juel-Jen-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Christoffer.Melson@ft.dk, Peter.Juel.Jen-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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